
Klub Radnych PiS      Mikołów, 22 lutego 2021 roku 

 

 

 

Pan 

Stanisław Piechula 

Burmistrz Mikołowa 

 

przez 

Panią 

Katarzynę Syryjczyk-Słomską  

Przewodniczącą  

Rady Miejskiej Mikołowa 

 

 

 

 

Interpelacja 

w sprawie zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

 

Klub Radnych PiS w pełni podziela stanowisko mieszkańców, zwracających uwagę 

na zasadność podwyższenia kwoty zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi z racji kompostowania w kompostownikach przydomowych bioodpadów 

(„Nasza Gazeta”, styczeń 2021 rok). 

Od kwietnia roku 2020 mieszkańcy kompostujący na własnych nieruchomościach odpady bio 

(około 15% wszystkich nieruchomości) korzystają ze zniżki. 

Rada Miejska Mikołowa podniosła opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

z 23,00 zł do 29,00 zł. W niej mieści się również opłata za gospodarowanie bioodpadami. 

Skoro wzrosły koszty gospodarowania odpadami komunalnymi, a z gospodarstw 

kompostujących odpady bio nie są odbierane, to powinno się to przełożyć na wysokość ulgi. 

Wszystkim nam powinno zależeć, by ilość odpadów w skali Miasta zmniejszała się. 

Taki był zamysł wprowadzenia ulgi. Jej podwyższenie jest, naszym zdaniem, 

tylko konsekwencją wcześniej przyjętych rozwiązań.  

 

 

Z poważaniem – 

W imieniu Klubu  Stanisława Hajduk-Bies 

 

 


